
Na farmi Gmajnice
tudi ambulanta

V zatetkn ttfa metcca je nai družbcnl tektor v kmetty-
•tva dobil BOVO veferinanko obratno ambulaato - na
h m i Gaajake, ki Je lait tozda Poaettva - Mcrcatof
LJabUiMkc mkkanie.

Ta naJa temeljna organizacija ima v svojih hlevih več
kot 1.600 glav živine in od tega kar okrog 900 visoko-
mleCnih krav molznic, vse živali pa potrebujejo dobro
organizirano in usposobljeno veterinarsko sluibo, ki jo
za tozd Poseslva opravlja Vclerinarski zavod Krim -
Grosuplje, s kalerim so Posestva podpirala pogodbo o
sodelovanju že pred Stirimi leti.

Vodja nove veterinarska obratne ambulante dr. Me-
tod Kopitar je povedal, da je novo organizirana obratna
ambulanta Ljubljanskih mlekarn prva v republiki, ki je
vcrificirana po dolotilih novega zakona o zdravslvenem
varslvu živali, ki je v veljavi od lanskega leta. Veterinar-
ski delavci v ambulanti morajo zagotavljati varstvo živali
pred kužnimi boleznimi, jih preprečujcjo, diagnosticira-
jo, zatirajo, zdravijo in izkoreninjajo. Poleg tega morajo
skrbeti tudi za zdravje plemenske živine, zagotavljati
sposobnost za razmnoževanje, preprečujejo in odpravlja-
jo jalovost živine in jo umetno osemenjujejo . . .

Na slovesnosti ob otvoritvi nove obratne ambulante je
spregovorilo več udcleienccv, prav vsi pa so v svojih

nagovorih poudarjali pomen pridelave in prireje hrane za
naie življenje in tudi razvoj naScga gospodarslva. Brez
zdravstvenega varstva zivali bi teiko oziroma sploh ne bt
mogli povečevati tako prireje mleka kot prireje mesa,
oboje pa predstavlja pravzaprav osnovno prehrano.

Nova ambulanta je bila zgrajcna brez zamud, gradbena
dela pa so prevzeli dclavci SGP Gorica s svojimi koope-
ranti. Gradbena in obrtniSka dela ter oprema ambulanle
so stale vei kot pel milijonov dinarjcv, pri tozdu Posestva
pa so za pomoi pri Cnanciranju naložbe zaprosili Sklad
za intervencije v kmetijstvu in porabi hrane občin mcsta
Ljubljane in Zavarovalno skupnost Triglav.

Dircktor (ozda Poscstva Franci Zalar je na otvoritvi
med drugim povedat tudi naslednje:« Vetiko let doslcj ie
bila usoda farme Gmajnice veikokrat na »tapeti«. Se
posebej so bile razprave o njenem obstoju žolčne ob
pripravi dokumentov Ljubljana 2000. Mislim. da smo z
otvoritvijo obratne veterinarske ambulante in z začelo
hidromelioracijo v naši neposredni bližini razprtili vse
dvome o obstoju fanne. Ostala bo in prcpričan sem, da
bo delovni kolektiv ob boljših delovnih pogojih in ne
nazadnje tudi na podlagi dosedanjih razultatov na farmi
opravičil njen obstoj «


